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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 

  MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
  VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

 
  KLASA: 024-05/22-01/34 
  URBROJ: 2170-1-09-10-22-14 
  Rijeka, 21.10.2022. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 31. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
31. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 21.10.2022. godine (petak) s početkom u 19:00 sati 

u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Krunoslav Kovačević, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Marin Pilepić, član VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Violeta Zbunjak Krndija, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni:  

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 30. sjednice VMO Gornji Zamet održane 28.09.2022. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Krunoslav Kovačević i predložio slijedeći: 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Tekuća komunalna problematika 
2. Tekuća prometna problematika 
3. Razno 

 
 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 

1.1. Tajnik MO informirao je vijećnike kako je u Ulici Milice Jadranić u blizini k.br. 12, 12A i 13 
primijećeno veliko oštećenje okna šahte i oštećenje asfalta na kolnoj površini. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Od nadležnog Odjela gradske 
uprave za komunalni sustav zatražena je hitna sanacija uočenih oštećenja te je KD VIK Rijeka 
u roku nekoliko dana izvršio traženu sanaciju. 
 
1.2. Tajnik MO informirao je vijećnike o terenskom obilasku s djelatnicima TD Rijeka plus na temu 
realizacije stavki komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2022. godinu. Nakon realizacije stavke 
naziva: Uređenje pješačkog puta južno od kućnog broja 29 te sjeverno od kućnih brojeva 35 i 37 u 
Plješivičkoj ulici zaprimljen je upit od strane građana koji se odnosi na novonastalu situaciju srušenog 
dijela ograde iznad k.br. 37 Plješivičke ulice. Informacije sa zamolbom za sanacijom proslijeđene su 
nadležnima, TD Rijeka plus kako bi se navedeni dio ograde vratio u prvobitno stanje. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
1.3. Tajnik MO informirao je vijećnike o zaprimljenim informacijama od strane građana na temu 
razbijenog prometnog ogledala koje se nalazi na spoju ulica Kudej i Ivana Grpca Strinina. Oštećenje 
je odmah po zaprimanju informacija proslijeđeno nadležnima, TD Rijeka plus sa zamolbom za 
zamjenom razbijenog prometnog ogledala. Isti upit građana odnosi se i na temu dva novopostavljena 
betonska stupa u Ulici Kudej te vrijeme postave/realizacije javne rasvjete. Druga tema iz upita odnosi 
se na stavku komunalnih prioriteta MO Gornji Zamet za 2022. godinu naziva: Proširenje javne rasvjete 
u Ulici Kudej kod kućnog broja 4 do Ulice Ivana Grpca Strinina kod kućnog broja 15. Po upitu su 
kontaktirani nadležni, TD Energo te su zaprimljene povratne informacije kako će se nova javna rasvjeta 
(dva rasvjetna tijela) na već postavljena dva stupa realizirati do kraja ovog mjeseca. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
1.4. Tajnik MO informirao je vijećnike o zaprimljenom prijedlogu građana za postavom javne rasvjete 
u Ulici Josipa Mohorića kod k.br. 26. Ovaj prijedlog je dio prijedloga komunalnih prioriteta MO Gornji 
Zamet za 2023. godinu, stavke naziva: Proširenje javne rasvjete na nedostajućim mjestima u Ulici 
Josipa Mohorića od k.br. 1 do k.br. 41. Drugi upit odnosi se na prometnu sigurnost spoja ulica Vladivoja 
i Milivoja Lenca, Milice Jadranić i Josipa Mohorića. Na ovu temu, a sukladno i prijedlogu građana na 
dvije obližnje lokacije – spoju ulica Vladivoja i Milivoja Lenca, Milice Jadranić i Josipa Mohorića, te 
spoju ulica Vladivoja i Milivoja Lenca, Bogomira Ćikovića Marčeva, Tići i Milice Jadranić od TD Rijeka 
plus zatraženo je početkom godine ispitivanje mogućnosti izgradnje kružnog toka te je zaprimljeno 
očitovanje s obrazloženjem kako se predloženo ne bi moglo realizirati bez zadiranja u okolne čestice i 
na način da se upiše u postojeću geometriju prometnice. U narednom periodu s nadležnima, TD Rijeka 
plus ispitat će se mogućnosti povećanja prometne sigurnosti na navedenim lokacijama. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Predloženo proširenje javne 
rasvjete razmotrit će se na sljedećoj sjednici u studenom po zaprimanju obrađenih prijedloga 
prioriteta i sačinjavanja konačnog plana za 2023. godinu. 
 
1.5. G. Kovačević i tajnik MO informirali su vijećnike o zaprimljenom upitu građana na temu žičanih 
ograda u sklopu rekreativne zone u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva i prometne sigurnosti u tom dijelu 
ulice, u neposrednoj blizini dječje i rekreativne zone. Prema zaprimljenim i dostupnim informacijama 
izdan je nalog za sanacijom opisanih nedostataka žičane mreže (pletiva ograde) od strane nadležnih, 
Odjela gradske uprave za komunalni sustav. U narednom periodu s TD Rijeka plus ispitat će se 
mogućnosti povećanja sigurnosti u prometu u predmetnom dijelu ulice. Sukladno opažanju na terenu 
u neposrednoj blizini rekreativne zone primijećen je i jedan nedostajući vertikalni prometni znak te je 
zamoljena sanacija nedostatka (u blizini postojećeg usporivača prometa) te su po zamolbi MO na 
košarkaškom igralištu postavljene nove mrežice za koševe. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
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AD 2 
 
G. Kovačević i tajnik MO informirali su vijećnike o nekoliko zaprimljenih primjedbi i izraženo 
nezadovoljstvo građana voznim redovima autobusnih linija br. 3 i 3A.  
 
Zaključak: Vijećnici su razmotrili zaprimljene informacije. Prijedlozi za poboljšanja voznih 
redova zaprimljeni od strane građana će se objediniti te nadležnima, KD Autotrolej Rijeka i 
Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dostaviti dopis sa zamobom za detaljnim 
razmatranjem ove problematike te mogućnosti povećanja gustoće voznih redova. U 
komunikaciju na temu autobusne linije br. 3 uključit će se susjedni i VMO Grbci. 
 
AD 3 
 
Vijećnici su usuglasili da se radi potrebe kupnje umjetnog cvjetnog aranžmana povodom blagdana Svi 
sveti izvrši preraspodjela u Financijskom planu VMO Gornji Zamet za 2022. godinu na način da se 
unutar redovne aktivnosti Vijeća MO s pozicije PRO2502 – reprezentacija iznos od 200,00 kn prebaci 
na poziciju PRO2503 – ostali nespomenuti rashodi poslovanja. Naručeni umjetni cvjetni aranžman 
položit će se uoči nadolazećeg blagdana Svi sveti na spomeniku palim braniteljima iz Domovinskog 
rata u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva u ime MO Gornji Zamet. 
 
Zaključak: Vijećnici su suglasni s preraspodjelom u Financijskom planu sukladno odobrenju 
nadležnog Odjela za gradsku samoupravu i upravu.  
 
 
 
 
 
 

Sjednica je završila u 20:00 sati.                                    Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
              Predsjednik VMO Gornji Zamet  
                      Krunoslav Kovačević                          

 


